

Deltagare Svemo

| | |
|------------------------|---|
| Tomm Holm (TH) | Sammanställande |
| Patricia Eneroth (PE) | Ledamot (Ej närvarande) |
| Johan Andersson (JA) | Ledamot |
| Fredrik Johansson (FJ) | Ledamot |
| Jonas Nordberg (JN) | Koordinator |
| Max Larsson | Adjungerad miljöansvarig (del av mötet) |
| Lars Börjesson | Adjungerad EI-ansvarig (del av mötet) |

1. **Mötets öppnande och godkännande av dagordning**

2. **Val av justerare**

3. **Föregående protokoll**

4. **Rapporter**

A. **Ekonomi (PE)**

Annika Pettersson kallade till möte 7/2 angående elitstöd/övergångsstöd. Patricia och Tomm närvarade från sektionen, Robert Friberg och Stefan Holm närvarade från elitgruppen. Annika gick igenom kriterierna för stödet samt året belopp. 2024 ersätts elitstödet från Riksidrottsförbundet till ett övergångsstöd. Oklart vad som händer 2025

B. **FIM (PE)**

-

C. **FIM Europe (PE)**

-

D. **Säkerhet (JA)**

Johan rapporterar

E. **Statistik förarlicenser**

-

F. **Elitgrupp**

-

G. **Miljö**

Max trycker på vikten med miljöansvarig i tilläggsregler/TA vid supervisors godkännande av nationella/internationella tävlingar. Specifikt miljödokument (lägg in länk) vid SM, kåsan och klassiker-tävlingarna.

H. SM/JSM/DSM/VRM/USM

-

I. VM

-

J. EM

-

K. Utbildning

-

L. E-bike

Lars informerar om utmaningarna och det positiva erfarenheterna efter vinterns tävlingar med den nya Stark Varg. Ca 20-25 st totalt har tävlat under vintern.

Sektionen ber Lars skriva ner tips till arrangörer angående el-mc.

M. RIG

-

N. ISDE

-

O. Startnummerklasser

-

5. Beslutfattande frågor mellan mötena

-

6. Ärenden

- Möte med Svemo styrelse den 13 mars
- Supervisorförfrågan.
- Återstartsstöd
BMK Uddevalla
Arlanda MC

7. Kommande sektionmöten → 16/3 Norrköping kansli

8. Mötet avslutades